

World Junior A Challenge , Tournament



Russia

3

	Russia	1	2	3	T
	Switzerland	2	1	0	3
		2	0	0	2



Switzerland

2

FINAL

Game ID: 7
Round: Quarter-final
Date: Dec 17, 2014
Time: 4:30 PM EST
Location: West Central Events Centre, Kindersley, Sask.
Status: Final
Referee Alex Cote, Fraser Lawerence
Linesman Troy Murray, Tarrington Wyonzek

Game Notes:
CHEBYKIN SCORES TWICE, RUSSIA MOVES ON TO WJAC SEMIFINALS
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Sask. – Nikolai Chebykin’s second goal of the game was the winner as Russia advanced to the semifinals at the 2014 World Junior A Challenge with a 3-2 quarter-final victory over Switzerland on Wednesday afternoon.
The Russians will face Denmark in Thursday’s early semifinal (3:30 p.m. CT).
Dmitri Zhukenov also scored for the Russia, which is into the final four for the second year in a row after missing out in three consecutive tournaments from 2010-12. It won silver last year in Yarmouth, N.S.
Makai Holdener and Auguste Impose had the goals for Switzerland; the loss means that for the first time in four appearances, the Swiss won’t compete in the semifinals.
Switzerland found the scoreboard first just 3:52 in when Holdener cleaned up the rebound of a Serge Weber shot for a 1-0 lead, but Zhukenov tied it for Russia less than four minutes later, capitalizing on a turnover at the Swiss blue-line and beating Joren Van Pottelberghe on a breakaway.
The first lead for the Russians came at 16:46 of the opening period off the stick of Chebykin, who roofed a shot over the blocker of the Swiss netminder for a 2-1 advantage.
Switzerland struck back quickly, however; just 25 seconds after Chebykin’s goal, Impose caught a loose puck at the top of the Russian crease, dropped it and knocked it past Ilya Samsonov to make it 2-2.
After outshooting the Swiss 16-8 in the first period, Russia continued its offensive push to start the second and was rewarded just before the seven-minute mark of the middle frame when Chebykin tipped an Artyom Volkov shot past Van Pottelberghe.
The Swiss pushed for the tying goal in the third period, when they held an 11-7 advantage in shots on goal, but Samsonov turned away each and every opportunity, sending the Russians through to Thursday.
Switzerland will await the loser of Wednesday night’s Canada East-Canada West quarter-final in Friday afternoon’s fifth-place game at the West Central Events Centre (3:30 p.m. CT).
CHEBYKIN MARQUE DEUX FOIS ET LA RUSSIE ACCEDE AUX DEMI-FINALES DU DMJA
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Sask. – Le deuxième but du match de Nikolai Chebyakin a été le but gagnant qui a permis à la Russie d’accéder aux demi-finales du Défi mondial junior A 2014 grâce à une victoire de 3-2 sur la Suisse, mercredi après-midi.
Les Russes affronteront le Danemark lors de la première demi-finale jeudi après-midi (15 h 30 HC).
Dmitri Zhukenov a aussi marqué pour la Russie qui accède au carré d’as pour la deuxième année de suite après avoir échoué lors de trois tournois consécutifs de 2010 à 2012. Elle a remporté la médaille d’argent l’an dernier à Yarmouth. N.-E.
Makai Holdener et Auguste Impose ont fait mouche pour la Suisse; cette défaite signifie que, pour la première fois en quatre participations, les Suisses ne prendront pas part aux demi-finales.
La Suisse a ouvert le pointage après seulement 3 min 52 s de jeu quand Holdener s’est emparé du rebond d’un tir de Serge Weber pour porter la marque à 1-0, mais Zhukenov a nivelé la marque pour la Russie moins de quatre minutes plus tard, profitant d’un revirement à la ligne bleue Suisse et déjouant le gardien Joren Van Pottelberghe à la suite d’une échappée.
Les Russes ont pris les devants pour la première fois à 16 min 46 s du premier tiers grâce au but de Chebykin qui a décoché un tir dans la partie supérieure du filet, par-dessus le gant bloqueur du gardien de but suisse, pour porter la marque à 2-1.
La Suisse a cependant riposté rapidement; seulement 25 secondes après le but de Chebykin, Impose a attrapé une rondelle libre au haut de l’enceinte russe et a décoché un tir qui a déjoué Ilya Samsonov pour niveler le pointage à 2-2.
Après avoir dominé la Suisse au chapitre des tirs au but 16-8 en première période, la Russie a poursuivi sa poussée offensive pour entreprendre la deuxième période. Ses efforts ont été récompensés un peu avant la septième minute de la période médiane quand Chebykin a dévié un tir d’Artyom Volkov pour diriger la rondelle derrière Van Pottelberghe.
Les Suisses ont tout donné pour compter le but égalisateur au troisième tiers, obtenant 11 tirs au but contre 7 pour les Russes, mais Samsonov a repoussé toutes les tentatives pour aider les Russes à se qualifier pour les demi-finales, jeudi.
La Suisse jouera dans le match pour la cinquième place vendredi après-midi au West Central Events Centre (15 h 30 HC) contre le perdant du match quart de finale entre Canada Est et Canada Ouest présenté mercredi soir.

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Russia	16	14	7	37
Switzerland	8	8	11	27

Power Plays

Team	PP	PIM
Russia	0-5	4
Switzerland	0-2	10

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
3:52	Switzerland	Makai Holdener Goal (even strength) <i>Assists: Serge Weber , Sandro Forrer</i>	RUS 0 - SUI 1
7:48	Russia	Dmitri Zhukenov Goal (even strength)	RUS 1 - SUI 1
16:46	Russia	Nikolai Chebykin Goal (even strength)	RUS 2 - SUI 1
17:11	Switzerland	Auguste Impose Goal (even strength) <i>Assists: Damien Riat</i>	RUS 2 - SUI 2
Time	Team	Penalty Detail	
0:53	Russia	Mikhail Vorobyov (served by Mikhail Vorobyov): Slashing - Minor (2:00)	
9:08	Switzerland	Calvin Thürkauf (served by Calvin Thürkauf): Interference - Minor (2:00)	
13:45	Switzerland	Clément Stemer (served by Clément Stemer): Tripping - Minor (2:00)	
18:17	Switzerland	Fabio Hollenstein (served by Fabio Hollenstein): Holding - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
6:38	Russia	Nikolai Chebykin Goal (even strength) <i>Assists: Artyom Volkov , Kirill Kaprizov</i>	RUS 3 - SUI 2
Time	Team	Penalty Detail	
2:21	Russia	Alexander Shemerov (served by Alexander Shemerov): Tripping - Minor (2:00)	
9:37	Switzerland	Christian Pinana (served by Christian Pinana): Hooking - Minor (2:00)	
18:34	Switzerland	Clément Stemer (served by Clément Stemer): Tripping - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
Time	Team	Penalty Detail	

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Vadim Kudako	0	0	0
3	Mikhail Sidorov	0	0	0
4	Alexander Kozyrev	0	0	0
7	Yegor Rykov	0	0	0
8	Nikolai Chebykin	2	0	0
9	Alexander Shemerov	0	0	2
10	Mikhail Vorobyov	0	0	2
11	Artyom Volkov	0	1	0
12	Artyom Ivanyuzhenkov	0	0	0
13	Yevgeni Mityakin	0	0	0
17	Danila Kvartalnov	0	0	0
18	Andrei Obidin	0	0	0
21	Kirill Kaprizov	0	1	0
22	Andrei Bannikov	0	0	0
23	Roman Ivashov	0	0	0
24	Ivan Yemets	0	0	0
25	Denis Guryanov	0	0	0
26	Vladimir Barabanov	0	0	0
27	Dmitri Zhukenov	1	0	0
Totals:		3	2	4

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Anton Krasotkin	0:00	0	0	0
30	Ilya Samsonov	60:00	27	25	WIN
Totals:		60:00	27	25	0

Coaches		
#	Name	Signature

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
4	Romain Chuard	0	0	0
5	Marco Forrer	0	0	0
6	Clément Stemer	0	0	4
7	Serge Weber	0	1	0
8	Tino Kessler	0	0	0
9	Damien Riat	0	1	0
10	Samuele Guidotti	0	0	0
11	Auguste Impose	1	0	0
12	Misha Moor	0	0	0
14	Makai Holdener	1	0	0
17	Noele Trisconi	0	0	0
18	Calvin Thürkauf	0	0	2
19	Yannick Zehnder	0	0	0
20	Christian Pinana	0	0	2
21	Fabio Hollenstein	0	0	2
22	Sandro Forrer	0	1	0
24	Raphael Prassl	0	0	0
25	Alain Bircher	0	0	0
27	Fabian Haberstich	0	0	0
28	Timo Haussener	0	0	0
Totals:		2	3	10

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
29	Daniel Muff	0:00	0	0	0
30	Joren Van Pottelberghe	60:00	37	34	LOSS
Totals:		60:00	37	34	0

Coaches		
#	Name	Signature